

Summary of Resolutions of Board of Directors Meeting of Elsewedy Electric S.A.E held on Thursday 19/12/2024

First Resolution:

ELSEWEDY ELECTRIC Board has unanimously accepted the resignation of Mr. Sherif Sami Ebada Youssef from the Board of Directors of the Company and unanimously approved the appointment of Her Excellency / Mariam Mohamed Saeed Hareb ElMheiri as a Board Member representing Electra Investment Holding Restricted Ltd instead of him, this in light of the received request from Electra Investment Holding Restricted Ltd requesting the nomination of a Board Member in ELSEWEDY ELECTRIC Board of Directors. The above shall be presented at the General Assembly Meeting for ratification.

ملخص قرارات محضر إجتماع مجلس إدارة شركة السويدى إليكتريك (ش.م.م.) المنعقد يوم الخميس الموافق 2024/12/19

القرار الاول:

وافق المجلس بالإجماع علي قبول استقالة الأستاذ / شريف سامي عبادة يوسف من عضوية مجلس إدارة الشركة مع تعيين معالي / مريم محمد سعيد حارب المهيري عضو مجلس إدارة شركة السويدي اليكتريك ممثلة عن شركة اليكترا انفستمنت هولدينج ريستركتد ليمتد بدلاً من سيادته وذلك في ضوء تقدم السادة/ شركة اليكترا انفستمنت هولدينج ريستركتد ليمتد بطلب ترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة.

وذلك الي حين العرض علي الجمعية العمومية للشركة لاعتماده

Noha Agaiby

Investor Relations Director and Board Secretary نها عجايبي رئيس قطاع علاقات المستثمرين وأمين سر مجلس الإدارة